
 Protokół Nr 26/17

z  posiedzenia   Komisji  Rewizyjnej,  które  odbyło  się  dnia  30.05.2017  r.
o godz. 9.00 w sali nr 32 Urzędu Miejskiego w Pabianicach, ul. Zamkowa 16. 
   
Lista obecności radnych Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pabianicach 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.
Radni zostali skutecznie powiadomieni o Komisji.

Komisję  prowadził  Wiceprzewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Robert
Dudkiewicz

PORZĄDEK OBRAD:
1. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 25/17 z dnia 16.05.2017 r.
3. Przedstawienie  Uchwały  Nr  I/66/2017  Składu  Orzekającego  RIO

w Łodzi z dnia 12 maja 2017 roku w sprawie opinii  o sprawozdaniu
Prezydenta Miasta Pabianic z wykonania budżetu za 2016 rok.

4. Zapoznanie  z  opiniami  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach
dot. wykonania budżetu miasta Pabianic za 2016 rok.

5. Przedstawienie i przyjęcie opinii oraz wniosku Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej  w  Pabianicach  w  sprawie  udzielenia  Prezydentowi  Miasta
absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta Pabianic za 2016 rok.

6. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad.
Wiceprzewodniczący  Komisji  Robert  Dudkiewicz poinformował,  że  do
przedstawionego porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag, w związku
tym uważa porządek obrad za przyjęty.

Ad.2.
Wiceprzewodniczący  Komisji  Robert  Dudkiewicz  poinformował,  że  nie
zgłoszono żadnych uwag do treści  wyłożonego protokołu  Nr  25/17 z dnia
16.05.2017 r. w związku z tym uważa protokół za przyjęty.

Ad.3.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  Uchwałę  Nr  I/66/2017  Składu
Orzekającego RIO w Łodzi  z  dnia 12 maja 2017 roku w sprawie opinii  o
sprawozdaniu Prezydenta Miasta Pabianic z wykonania budżetu za 2016 rok.
(Zał. Nr 2) Poprosił Panią Skarbnik Miasta o przedstawienie uwag.

1



Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła uwagi zawarte w Uchwale Składu
Orzekającego  RIO.  Skład  Orzekający  RIO  zaopiniował  pozytywnie
sprawozdanie z wykonania budżetu z uwagami zawartymi w uzasadnieniu.
Skład Orzekający zwrócił przede wszystkim uwagę pod kątem poprawności
formalno - rachunkowej oraz zgodności z prawem. Wskazał, że w Zakładzie
Gospodarki  Mieszkaniowej  na  koniec  analizowanego  okresu
sprawozdawczego  nie  wystąpiły  zobowiązania  wymagalne.  Zwrócił  jednak
uwagę, że działalność zakładu nadal zamyka się ujemnym stanem środków.
W  ocenie  Składu  Orzekającego  zauważalne  jest  zmniejszenie  ujemnego
wyniku  na  działalności  zakładu,  tym  niemniej  sytuacja  finansowa  zakładu
powinna być na bieżąco monitorowana. Poważniejsza uwaga dot. płatności
związanych  ze  szpitalem.  Została  wskazana  sugestia  dot.  naruszenia
dyscypliny finansów publicznych w sprawie kwestii zwrotu dotacji do Urzędu
Marszałkowskiego  Województwa  Łódzkiego  przekazanej  na  realizację
projektu  „Rekultywacja  składowiska  odpadów  innych  niż  niebezpieczne
i obojętne w Łodzi przy ul. Łaskowice i racjonalizacja gospodarki odpadami
na terenie Gminy Miejskiej Pabianice”. Powiedziała, że w Jej przekonaniu w
tym przypadku nie ma naruszenia dyscypliny finansów publicznych, bo zwrot
dotacji wynika z ustaleń podjętych, kiedy był realizowany projekt rekultywacji
wysypiska. Konieczność zwrotu środków wynika z nieosiągnięcia założonych
we wniosku o dofinansowanie celów projektu – wskaźnika rezultatu „liczba
osób  objętych  systemem  zagospodarowania  odpadów”.  Zgodnie  z
tendencjami  demograficznymi  w  Pabianicach  nastąpił  znaczący  i  wciąż
postępujący  spadek  ludności.  Posiada  wyjaśnienie  Naczelnika  Pawła
Pietrzaka w tej sprawie.

Wiceprzewodniczący Komisji Robert Dudkiewicz poprosił o przekazanie dla
Komisji wyjaśnień złożonych przez Naczelnika Wydziału IiE Pawła Pietrzaka
w sprawie kwestii zwrotu w roku 2016 środków wraz z odsetkami do Urzędu
Marszałkowskiego  Województwa  Łódzkiego  przekazanych  na  realizację
projektu  „Rekultywacja  składowiska  odpadów  innych  niż  niebezpieczne
i obojętne w Łodzi przy ul. Łaskowice i racjonalizacja gospodarki odpadami
na terenie Gminy Miejskiej Pabianice”.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  powiedziała,  że  ww.  wyjaśnienia  zostaną
przekazane do Biura Rady.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Robert  Dudkiewicz  zapytał,  czy  są  pytania
w związku z powyższą Uchwałą.

Nie ma pytań.

2



Ad.4.
Wiceprzewodniczący Komisji Robert Dudkiewicz przedstawił opinie: Komisji
Budżetu  i  Finansów,  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji,  Komisji
Zarządzania Mieniem Komunalnym i Komisji Oświaty i Spraw Społecznych
dot. wykonania budżetu miasta Pabianic za 2016 rok. (Zał. Nr 3)

Ad.5.
Wiceprzewodniczący  Komisji  Robert  Dudkiewicz  powiedział,  że  został
przekazany projekt opinii i wniosek Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z
wykonania  budżetu  miasta  Pabianic  za  2016  rok.  Przeczytał  opinię  dot.
wykonania budżetu miasta Pabianic za rok 2016 (Zał. Nr 4). Zapytał, czy są
uwagi. Nie ma.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Robert  Dudkiewicz poddał  pod  głosowanie
powyższą opinię.

Głosowanie:  za - 4,   przeciw - 0,   wstrzymało się – 0. Komisja przyjęła
opinię.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Robert  Dudkiewicz poddał  pod  głosowanie
wniosek  w sprawie  przyjęcia  sprawozdania  Prezydenta  Miasta  Pabianic  z
wykonania budżetu miasta Pabianic za 2016 rok.

Głosowanie:  za - 4,   przeciw - 0,   wstrzymało się – 0. Komisja przyjęła
wniosek.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Robert  Dudkiewicz poddał  pod  głosowanie
wniosek w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za 2016 rok.

Głosowanie:  za - 4,   przeciw - 0,   wstrzymało się – 0. Komisja przyjęła
wniosek.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Robert  Dudkiewicz poddał  pod  głosowanie
wniosek w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta Pabianic
za 2016 rok.

Głosowanie:  za - 4,   przeciw - 0,   wstrzymało się – 0. Komisja przyjęła
wniosek.

Wiceprzewodniczący Komisji Robert Dudkiewicz przeczytał wniosek Komisji
Rewizyjnej w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Pabianic absolutorium
z tytułu wykonania budżetu Gminy Miejskiej Pabianice w 2016 r. (Zał. Nr 5).
Zapytał, czy są uwagi. - Nie ma.
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Wiceprzewodniczący  Komisji  Robert  Dudkiewicz poddał  pod  głosowanie
wniosek do Rady Miejskiej w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi
Miasta Pabianic wraz z integralną częścią, którą jest przedstawiona opinia. 
 
Głosowanie: za - 4,   przeciw - 0,   wstrzymało się – 0. Przyjęto

Wiceprzewodniczący  Komisji  Robert  Dudkiewicz ogłosił  10  minut  przerwy
w obradach Komisji Rewizyjnej w celu przygotowania opinii i wniosku Komisji
Rewizyjnej dot. wykonania budżetu miasta Pabianic za 2016 rok.

Wiceprzewodniczący Komisji Robert Dudkiewicz wznowił posiedzenie Komisji
Rewizyjnej. Członkowie Komisji podpisali przygotowane dokumenty.

Ad.6.
Na najbliższym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w sprawach rożnych zostanie
złożony  wniosek  przez  radnego  Zbigniewa  Grabarza  w  sprawie
nieotrzymania  odpowiedzi  na  wniosek  dotyczący  sprawdzenia  wszystkich
miejsc w Pabianicach, gdzie występują zapadnięcia nawierzchni po zajęciu
pasa drogowego oraz wyjaśnienia przyczyn tego zjawiska.

Na tym posiedzenie zamknięto. 

Obrady zakończono o godz. 10.00

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                               Posiedzeniu przewodniczył:

  AGNIESZKA MICHEL                                       ROBERT DUDKIEWICZ
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